

الرقم : ADX/IR/06/2020
التاريخ : 23 إبريل 2020

Mr. Hamad Al-Ali
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings

Subject: Dana Gas plans to use the proceeds of the sale of its Egypt assets to pay down its Sukuk

In reference to your email dated April 22, 2020 citing an article on Al-Bayan newspaper website and requesting the Company to provide a clarification, please be informed that the Company has previously announced that it had started a strategic review of its Egyptian assets.

If a sale of these assets were to go ahead the proceeds of the sale would be used to pay down the Sukuk as required by the terms of the Sukuk.

The Company will update the market in relation to further developments as and when they arise in relation to the strategic review.

Kind regards



باتريك ألمان-وارد
الرئيس التنفيذي
Patrick Allman-Ward
Chief Executive Officer

السيد/ حمد العلي المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع : دانا غاز تخطط لاستخدام عائدات بيع أصولها المصرية لسداد ما قيمته 397 مليون دولار قائمة من صكوكها

بالإشارة إلى بريديكم الإلكتروني بتاريخ 22 إبريل 2020، وطلبكم من الشركة تقديم إيضاح بخصوص الخبر المنشور عبر الموقع الإلكتروني لجريدة البيان، يرجى التكرم بالعلم بأن الشركة قد أعلنت مسبقاً عن إجراء مراجعة استراتيجية لأصولها في مصر.

وفي حال إتمام بيع أصولنا في مصر، فسوف تستخدم عائدات البيع لسداد صكوك الشركة وذلك حسب إتفاقية الصكوك.

علمًا بأننا سنقوم بالإفصاح بشكل رسمي عن أي مستجدات بخصوص المراجعة الاستراتيجية التي تجريها الشركة.

وتفضوا بقبول فائق الاحترام